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В данной статье рассматривается проблема судебного правотворчества в системе совре-

менного российского правосудия по экономическим спорам. В статье затрагивается тема раз-

вития способов судебного правотворчества. Также автор анализирует проблему единообразия 

правоприменения и роль Верховного Суда в данном процессе. Кроме того, автор фокусирует 

внимание на особенностях судебного прецедента в современной российской судебной систе-

ме по экономическим спорам.

Ключевые слова: судебный прецедент, прецедентное право, единообразное применение 

права (законов), правотворчество.

DOI: 10.18572/1812-383X-2020-12-47-51

Evolution of the Law Making Function of the Court within the Framework of 
Russian Justice in Economic Disputes

Medvedev Stanislav V.
Attorney
In the article the problem of law-making by commercial courts in modern Russian court system 

is considered. The article concerns the issue of evolution of the ways and modes of law-making of 
court system. Also the author analyses the problem of uniformity of law-enforcing and the role of 
Supreme court in law-making process. Author focuces on the specialities of judicial precedent in 
modern Russian court system as well.
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